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Geacht raadslid, 

U heeft ons college op grond van artikel 50 van het Reglement van Orde 
schriftelijke vragen gesteld inzake 'Zorg voor de Regio'. 

In uw brief stelt u het volgende: 
Vanaf 6 januari 2020 is het Refaja ziekenhuis in Stadskanaal een 
weekziekenhuis voor planbare zorg met een basisspoedpost. Deze 
basisspoedpost was 7 dagen per week van 08:00 uur tot 23:00 uur geopend 
voor niet levensbedreigende situaties. Dit gebeurde allemaal in het kader van 
het programma "Zorg voor de Regio". Door de druk op de zorg als gevolg van 
de coronapandemie was Treant genoodzaakt om de basisspoedpost minder 
lang open te houden en in het weekend te sluiten. In de raadsvergadering van 
23 mei j.l. heeft Lokaal Betrokken een vraag gesteld over de stand van zaken 
m.b.t. het heropenen van de basisspoedpost in het weekend in Stadskanaal. 
De sluiting was verlengd tot in ieder geval 1 juni 2022, maar tot op heden is de 
basisspoedpost alleen doordeweeks geopend en in het weekend nog steeds 
gesloten. 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden. In deze brief 
geven wij u antwoord op de door u gestelde vragen. 

m.b.t. de basisspoedpost: 

Vraag 1: Wat is de reden van het nog niet openstellen van de basisspoedpost in 
het weekend? En is het college hiervan op de hoogte gesteld? 

Antwoord: 
Treant moest tijdens de coronacrisis keuzes maken in de bedrijfsvoering. Wij 
zijn formeel op de hoogte gesteld van de consequenties hiervan voor het Refaja, 
waaronder het tijdelijk sluiten van de basisspoedpost. 
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Inmiddels is de basisspoedpost door de week tot 23 uur weer open. Over een 
(structurele) sluiting van de basisspoedpost na Corona in het weekend zijn wij 
niet formeel geïnformeerd. Wel hebben wij in een nieuwsbrief gelezen dat dit 
door Treant zo besloten is. Dit onderwerp is geagendeerd voor het 
eerstvolgend bestuurlijk overleg met de raad van bestuur op 22 december 2022. 

Vraag 2: Heeft deze sluiting, mits deze sluiting langer aanhoudt, op langere 
termijn invloed op het openhouden van de huisartsenpost in het weekend? 

Antwoord: 
De beschikbaarheid van een huisartsenpost in het Refaja voor de avond en 
weekenden staat, voor zover ons bekend, op dit moment niet ter discussie. De 
huisartsenpost werkt samen met de basisspoedpost van het Refaja, denk o.a. 
aan nadere diagnostiek (röntgen, monitoring hart) of gipsen. Als de 
basisspoedpost in het weekend gesloten is dan vervalt deze samenwerking en 
heeft dat invloed op de dienstverlening aan cliënten. Zij moeten dan voor 
behandeling doorreizen naar het ziekenhuis in Emmen, Scheemda, Assen of 
Groningen. 

m.b.t. Zorg voor de Regio: 
Het programma "Zorg voor de regio" is afgesloten. De pagina zorgvoorregio.nl 
lijkt niet meer actief. 

Vraag 3: Kunnen wij een overzicht krijgen van de plannen/investeringen die 
wel zijn afgerond en welke plannen nog in ontwikkeling zijn, zoals Centre of 
Excellence oogheelkunde, renovatie poliklinieken en ontwikkeling van Punt 
voor Parkinson? 

Antwoord: 
De transformatie naar een weekziekenhuis met een basisspoedpost voor de niet 
levensbedreigende acute zorg is gerealiseerd. In het Refaja vinden nu alleen 
planbare operaties plaats waarvoor geen langdurige opname nodig is. 
Daarnaast is er een polikliniek voor alle disciplines. De polikliniek is verbouwd 
en tijdens Corona zijn de plannen voor het expertisecentrum voor 
Oogheelkunde verder ontwikkeld en in uitvoering gegaan, waaronder het 
realiseren van behandel/operatieruimtes. Voorde ouderenzorg zou neurologie 
/Parkinson een voorgenomen expertise lijn zijn voor het Refaja. Hierover 
hebben wij geen actuele informatie, omdat wegens persoonlijke 
omstandigheden van onze gesprekspartner het reguliere overleg niet heeft 
plaatsvinden. Inmiddels is een vervolgoverleg voorzien op 22 december. Daarin 
zullen wij aan Treant vragen of zij uw raad kunnen bijpraten over alle 
ontwikkelingen. 

Vraag 4: De gemeente Stadskanaal is een van de partijen van de Drentse 
Zorgtafel en het Preventie Overleg Groningen. Kunnen wij op regelmatige basis 
(jaarlijks) een terugkoppeling krijgen? 

Antwoord: 

Drentse zorgtafel: 
Wij zijn geen partij aan de Drentse Zorgtafel, maar hebben n.a.v. het proces 
Zorg voor de Regio (transformatie ziekenhuiszorg Treant) de bestuurlijke 
afspraak dat wij geïnformeerd worden als er voor Zuid-Groningen relevante 
ontwikkelingen worden besproken. 
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Wij zijn hierin afhankelijk van de provincie Drenthe als trekker van de Drentse 
Zorgtafel. Wij houden u op de hoogte van de ontwikkelingen hierin. 

Preventieoverleg Groningen (POG) 
In Groningen is in 2021 het Preventieoverleg Groningen gestart. Daarin 
participeren alle Groningse gemeenten. Het startdocument voor het POG heeft 
u reeds ontvangen. Wij houden u op de hoogte van de ontwikkelingen hierin. 

Daarnaast bestaat voor de organisatie van de medische zorg in de zorgregio 
Groningen het netwerk 'Groningen Beter' en voor de organisatie van de acute 
zorg in Groningen, Drenthe, Friesland bestaat het ROAZ/AZNN. In deze organen 
participeren gemeenten niet. Via onze lijnen met de zorgverzekeraar en het 
POG agenderen wij wel zaken zoals onze zorgen over bereikbaarheid, 
toereikendheid en beschikbaarheid van de zorg in perifere gebieden. 

Zo is een belangrijke ontwikkeling van het POG en Groningen Beter gezamenlijk, 
het opstellen van een Groningse visie: Gezonde Groningers, gezonde zorg. Onze 
zorgen over de bereikbaarheid, toereikendheid en beschikbaarheid van zorg 
(waaronder de basisspoedpost) zijn ook daar door ons geadresseerd in dit 
proces. 

Met vriendelijke groet. 




